
Styrelsemöte IFK Lit 17-05-29 

 
Plats: Gamla kommunalhuset 

Datum: 2017-05-29 

 

Närvarande: Lars Björk, Emma Tyrebo, Peter Engman, Lena Danielsson, David Hansson och 

Cecilia Håkansson 

 

§ 1 Ordf öppnar mötet 

 

§ 2 Till ordf  Lars Björk, sekreterare Lena Danielsson, justerare Peter Engman 

 

§ 3 Dagordningen godkännes 

 

§ 4 Föregående protokoll läggs till handlingarna 

 

§ 5 Ekonomisk rapport 

Emma har mailat ut det hon bokfört fram till den 17/5. Utdrag biläggs protokollet. 

Kommentar; att det fortfarande saknas en del medlemsavgifter.  

 

§ 6 Inkomna mail/skrivelser 

Inget att rapportera.  

 

§ 7 Rapport fotboll 

Domarkurs  

Beslutat att det blir domarkurs i Häggenås via Sisu under Storsjöcupen. För 5, 7, 9 och 11-

manna. Kallelse kommer till ordf via mail inom kort.  

 

Fotbollsplaner 

Lit saknar i dagsläget en användbar gräsplan för både träning och matcher. Behov att 

dokumentera vilket skick den befinner sig i för att visa på vårt behov av förändring inför 

höstens brukarråd.  

 

Senaste tränarmötet 

Önskemål om mackjärn till matcherna – beviljas.  

Behov av lagledare till varje lag – hur ska styrelsen jobba för att locka fler lagledare? Vi 

måste bl a lägga ut på hemsidan för att väcka intresset. 

Behov av medlemsmöte under hösten 

Instruktion med förtydliganden till fikakassan vid matcher – ska följa med inför matcherna. 

Matchställ - alla tränare får ansvara för att inventera behovet av antalet nya ställ. Läggs ut på 

supertext. 

 

§ 8 Rapport innebandy 

Paus under sommaren fram till augusti. Då blir det sammandrag även för dem.  

 

§ 9 Hårkvallen 

Altanbygget 

Nya tag runt byggandet av altanen. Peter ska ta de kontakter som behövs för att påbörja 

arbetet.  

 



 

 

Driften av Hårkvallen 

I fjol hade vi 19.000 i intäkter för fika och hyror och utgifterna var på tot ca 19.500 vilket 

innebär att det i princip går jämt upp. Bekymret är dock att det kräver en hel del ideellt arbete 

för att hålla lokalerna i bra skick och att det saknas medel till mer långsiktigt underhåll i stil 

med golvslipning etc. 

 

§ 10 Övriga frågor 

Sisu-utbildningen 

Delar av styrelsen (Lena, Anders och Tomas) Maja och Kristina samt en förälder (Anders 

Björk) deltog i Sisu:s idrottslyftet under 3 timmar den 22/5. Lena redogör kort för vad som 

avhandlades där och vi konstaterar att styrelsen behöver lägga tid under hösten för att arbeta 

med att göra en handlingsplan med utgångspunkt från föreningens behov av utveckling och 

förändring.  

Hemsida 

Christer Jonsson kan tänkas vara intresserad av att arbeta med hemsidan. En förälder (Anders 

Björk) har tagit på sig att prata med honom om det.  

 

§ 11 Nästa möte  

Nästa möte måndag den 4/9 kl 18.30 

 

§ 11 Ordf avslutar mötet 

 

 

 

 

 

 

_______________________________  ________________________________ 

Ordförande Lars Björk   Sekreterare Lena Danielsson 

 

 

 

_________________________________ 

Justerare Peter Engman 


